
Протокол № 36/30                                                                                                         

спільного засідання постійних комісій міської ради  

з питань гуманітарної сфери, соціального захисту населення  

та молодіжної політики та з питань законності  

та місцевого самоврядування 
 

від 27 березня 2024 року 

м.Рогатин 

 

Присутні: 

- постійна комісія з питань  

гуманітарної сфери, 

соціального захисту населення  

та молодіжної політики: 

Кушнір Т.І. –голова постійної 

комісії; 

Гладчук О.І. – секретар комісії 

Члени комісії: Даниляк С.В. 

- постійна комісія з питань  

законності та місцевого  

самоврядування: 

Іванова І.Є. – заступник голови 

постійної комісії; 

Школяр О.М.– секретар комісії. 

 

Запрошені:  

Сорока Х.В. – секретар міської ради; 

Володимир Штогрин – заступник 

міського голови; 

Микола Шинкар – перший заступник 

міського голови. 

Василь Трач – в.о. начальника 

відділу освіти міської ради; 

Марія Женчук – директор  

комунальної установи «Інклюзивно-

ресурсний центр» Рогатинської 

міської ради Івано-Франківського 

району Івано-Франківської області; 

Світлана Багрій – директор  

комунальної установи «Центр 

професійного розвитку педагогічних 

працівників» Рогатинської міської 

ради; 

Андрій Остапчук – начальник 

відділу супроводу стратегії розвитку 

громади виконавчого комітету 

міської ради. 

Оксана Белегай – директор 

Рогатинського ЦДЮТ;  



Володимир Білоус – директор 

ДЮСШ; 

Ігор Бичинський – директор 

Рогатинської дитячої школи 

мистецтв імені Бориса Кудрика 

 

Порядок денний 

 

1.  Про інформацію керівника Івано-Франківської окружної прокуратури 

щодо результатів діяльності Івано-Франківської окружної прокуратури 

на території Рогатинської міської територіальної громади.  

Доповідає: Роман Павлів – заступник керівника Івано-Франківської 

окружної прокуратури.  

2.  Про стан законності, боротьби зі злочинністю, охорони громадського 

порядку та результати діяльності відділення поліції №4 (м.Рогатин) 

Івано-Франківського РУП ГУНП в Івано-Франківській області за 2023 

рік. 

Доповідає:  Юрій Миронюк – начальник відділення поліції №4 

(м.Рогатин) Івано-Франківського РУП ГУНП в Івано-Франківській 

області. 

3.  Про напрямки розвитку позашкільної освіти в Рогатинській МТГ. 

Доповідає: Василь Трач – в.о. начальника відділу освіти міської ради. 

4.  Про роботу комунальної установи «Інклюзивно-ресурсний центр» 

Рогатинської міської ради Івано-Франківського району Івано-

Франківської області. 

Доповідає: Марія Женчук – директор  комунальної установи 

«Інклюзивно-ресурсний центр» Рогатинської міської ради Івано-

Франківського району Івано-Франківської області.   

Свіпдоповідає: Володимир Штогрин – заступник міського голови. 

5.  Про роботу комунальної установи «Центр професійного розвитку 

педагогічних працівників» Рогатинської міської ради. 

Доповідає:  Світлана Багрій – директор  комунальної установи «Центр 

професійного розвитку педагогічних працівників» Рогатинської міської 

ради. 

6.  Про підтвердження членства у Всеукраїнській асоціації громад. 

Доповідає: Андрій Остапчук – начальник відділу супроводу стратегії 

розвитку громади виконавчого комітету міської ради. 

7.  Про внесення змін до рішення 5 сесії міської ради № 329 від 28 січня 2021 

року «Про адміністративну комісію при виконавчому комітеті 

Рогатинської міської ради». 

Доповідає: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 

8.  Про листи, які надійшли на адресу виконавчого комітету міської ради у 

відповідь на звернення. 

Доповідає: Тетяна Кушнір – голова постійної комісії міської ради  з 

питань з гуманітарної сфери, соціального захисту населення та 

молодіжної політики. 



 

 

1. СЛУХАЛИ: Про інформацію керівника Івано-Франківської окружної 

прокуратури щодо результатів діяльності Івано-Франківської окружної 

прокуратури на території Рогатинської міської територіальної громади.  

ДОПОВІДАВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови 

 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

Погодити проект рішення «Про інформацію керівника Івано-Франківської 

окружної прокуратури щодо результатів діяльності Івано-Франківської 

окружної прокуратури на території Рогатинської міської територіальної 

громади» та винести на розгляд чергової сесії міської ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про стан законності, боротьби зі злочинністю, охорони 

громадського порядку та результати діяльності відділення поліції №4 

(м.Рогатин) Івано-Франківського РУП ГУНП в Івано-Франківській області за 

2023 рік. 

ДОПОВІДАВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

Погодити проєкт рішення «Про стан законності, боротьби зі злочинністю, 

охорони громадського порядку та результати діяльності відділення поліції №4 

(м.Рогатин) Івано-Франківського РУП ГУНП в Івано-Франківській області за 

2023 рік» та винести на розгляд чергової сесії міської ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 

3. СЛУХАЛИ: Про напрямки розвитку позашкільної освіти в Рогатинській 

МТГ. 

ДОПОВІДАВ: Василь Трач – в.о. начальника відділу освіти міської ради. 

ВИСТУПИВ: Володимир Білоус, директор ДЮСШ, який зазначив, що 

важливим є питання довозу дітей у заклади позашкільної освіти.  

 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

Погодити проєкт рішення «Про напрямки розвитку позашкільної освіти в 

Рогатинській МТГ» та винести на розгляд чергової сесії міської ради. 

 

Результати голосування: 



«За» - 4 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про роботу комунальної установи «Інклюзивно-ресурсний 

центр» Рогатинської міської ради Івано-Франківського району Івано-

Франківської області.  

Співдоповідав: Володимир Штогрин – заступник міського голови. 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

Погодити проєкт рішення «Про роботу комунальної установи «Інклюзивно-

ресурсний центр» Рогатинської міської ради Івано-Франківського району 

Івано-Франківської області» та винести на розгляд чергової сесії міської ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 

5. СЛУХАЛИ: Про роботу комунальної установи «Центр професійного 

розвитку педагогічних працівників» Рогатинської міської ради 

ДОПОВІДАЛА: Світлана Багрій – директор  комунальної установи «Центр 

професійного розвитку педагогічних працівників» Рогатинської міської ради. 
 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

Погодити проєкт рішення «Про роботу комунальної установи «Центр 

професійного розвитку педагогічних працівників» Рогатинської міської ради» 

та винести на розгляд чергової сесії міської ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 

6. СЛУХАЛИ: Про підтвердження членства у Всеукраїнській асоціації громад 

ДОПОВІДАВ: Андрій Остапчук – начальник відділу супроводу стратегії 

розвитку громади виконавчого комітету міської ради. 
 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

Погодити проєкт рішення «Про підтвердження членства у Всеукраїнській 

асоціації громад» Рогатинської міської ради» та винести на розгляд чергової 

сесії міської ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 

ДОПОВІДАЛА: Марія Женчук – директор  комунальної установи 

«Інклюзивно-ресурсний центр» Рогатинської міської ради Івано-

Франківського району Івано-Франківської області.   



6. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 5 сесії міської ради № 329 від 

28 січня 2021 року «Про адміністративну комісію при виконавчому комітеті 

Рогатинської міської ради» 

ДОПОВІДАВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 
 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

Погодити проєкт рішення «Про внесення змін до рішення 5 сесії міської ради 

№ 329 від 28 січня 2021 року «Про адміністративну комісію при виконавчому 

комітеті Рогатинської міської ради» та винести на розгляд чергової сесії 

міської ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 

6. СЛУХАЛИ: Про листи, які надійшли на адресу виконавчого комітету 

міської ради у відповідь на звернення. 

ДОПОВІДАВ: Тетяна Кушнір – голова постійної комісії міської ради  з питань 

з гуманітарної сфери, соціального захисту населення та молодіжної політики. 
 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

Взяти до відома 

 

 

Голова постійної комісії з питань  

гуманітарної сфери, 

соціального захисту населення  

та молодіжної політики               Тетяна Кушнір 

 

 

Заступник голови постійної комісії 

з питань законності 

та місцевого самоврядування                                         Ірина ІВАНОВА 

 


